
 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE I NJFF ROGALAND:  

Stavanger 17. oktober 2023. Sted: Jåttåvågen eller teams 

Oppmøte/forfall:  Styret: Tore Skogen, Terje Havsø, Lise Dalen, Ragnhild Ottesen, Per Magne 

Pedersen, Torstein Gåsland Utvalgsledere: Knut Ivar Skogland, Knut Ståle Eriksen Ansatte: Tore Gilje, 

Fredrik Fugelli, Anita Træet. Forfall: Geir Walland, Jan Atle Larsen, Tor Helge Bjorheim, Oddvar 

Vermedal., Rune Aasheim. 

SAKSLISTE: 

Innledning: Protokoll fra styremøte 15. august godkjent. 

Orienteringer: 

- Kort om status overgang til nytt regnskapssystem. Tore G.  

- NJFF Rogaland arrangerte vellykket B/U-camp på Karmøy i august m 32 deltakere.  

- Tore G til møte med Mattilsynet 26 okt. Fugleinfluensa – svinepest – prøvetakninger. rundt 

svinepest, og de ønsker også vår hjelp videre til prøvetaking. 

- Terminlister skyting 2024 er ferdigstilte og sendt inn til forbundet: 10/10!  

- Status Introjakter, og reaksjoner på jaktforbudet på Valevatn. Tore G.: Fem dager 

INTROjakt. Ingen skutt fugl. Men det er likevel nok stamfugl til å videreføre bestanden.  

- Hektaprosjektet status. Fredrik: Alt i rute. 

- Nacl holder jegerprøve instruktørkurs 3-5 nov på Sola. Tore G.  

- Medlemstall pr 1. oktober. Tore G.:Økning på +112 (+ 1,31%). Fortsatt 3. høyeste 

medlemstall. Litt uheldig at vi i vår region ikke har JP-kurs til nye medlemmer om høsten.  

- Alstein-saken. Havbrukssøknad Alstein utenfor Randaberg avslått.  

FØLGENDE SAKER ER OVERFØRT FRA TIDLIGERE STYREMØTER:  

Sak 18/23: Oppfølgingssak fra årsmøtet: Saker til kommende Landsmøte 2024 

Aktuelle saker til landsmøtet 2024: 

- HMS. Sentralt oppsatte rutiner for hele organisasjonen, også for foreninger ønskes.                                                                                           
Påtrykk også fra andre regioner om fremming av HMS-saken. Må kostnadsberegnes og må 
være konkret på ønskene i forslaget. 

- Forsikringsordningene i NJFF. Hva bør forbedres? 
- Flere saker? KSE: Villaksen bør være et viktig tema, sterk nedgang i fangsten i år. 
- Tap av areal/ jakt- og fiskemuligheter er også et svært viktig tema. 
- Forslag nominasjon til forbundets utmerkelser/priser? 
- Kandidater til valget til Forbundsstyret fra NJFF Rogaland?  



- Sak 27/23: Lund JFF. Oppfølgingsprosess: Lund har på sist årsmøte, offisielt bekreftet 

vedtatt nye vedtekter, men også planlagt/vedtatt nedleggelse på sikt. Forslag fra Tore S: 

Legge en av regionsamlingene på Moi/ Heskestad, med info om mulighetene i området. 

Mer som et allmannamøte/regionseminar? 

NYE SAKER:  

Sak 42/23: Predatorjakt. Forslag: NJFF Rogaland må øke fokuset på småpredatorjakten. Enighet i 

styret om at vi følger opp et godt initiativ! Se initiativ i Dalane på FB-lukket gruppe. 

Sak 43/23: Høringer/uttalelser/post, til-fra NJFF Rogaland. 

Utsendte høringsinnspill/uttalelser fra NJFF Rogaland siden forrige styremøte: 

- Høring av melding om Flex2power pilotanlegg med forslag til konsekvensutredningsprogram 

Eigersund kommune. FNF og vi kritisk til dette. Sak behandles av FNF og støttes av NJFF 

Rogaland 

Mottatte høringsinvitasjoner: 

Fra Statsforvalteren i Rogaland: Nye: Ingen.  

FRA FNF: Fra Sandnes kommune: Innledende planhøring ny kommunedelplan for dobbeltspor 

Sandnes til Nærbø. Forberedende møte 4/10, Tore G deltok for KS. Ikke vedtak/økonomi om 

dobbeltspor enda fra myndighetene- langt fram. 

 FRA NJFF: Innspillsrunde region og lokalt: Regelverket for jaktskyting revideres hvert 5.år, og neste 

regelperiode skal gjelde for perioden 01.01-2025 – 31.12-2029. Frist for innspill fra lokallagene til 

regionlagene: 31.desember 2023. Frist regionlag - NJFF sentralt: 31. januar 2024.  

Skyteutvalgene ved Rune og Geir som koordinerer med aktuelle foreninger. 

FRA NVE: 

- Høyring av melding og planprogram for Moifjellet vindkraftverk, Bjerkreim kommune: Frist 

27/10-23. Vi er sterkt imot, FNF skriver høring som vi støtter. 

- Høyring av melding om landstraum til Balder- og Granefelta. Frist 20/10-23. FNF klager. Folk 

kan også klage privat, dette er opplegg som øker strømprisen vår.  

Brev/orientering til NJFF Rogaland:  

Fra Rogaland Fylkeskommune: 

Invitasjon til workshop: Utviklingsplan for Rogaland. Tore G. deltar 15.nov  

Fra Statsforvalteren: 

Fra SF i Agder: Invitasjon til avsluttende digitalt møte for arbeidet med utkast til tiltaksplan for 

Setesdal Ryfylke og Setesdal Austhei villreinområder den 17. november kl. 09.30 til 11.30. Invitasjon 

er tilsendt jaktutvalgets medlemmer 19/10 på mail. 

En rekke tillatelser er mottatt fra SF ifm sjøørretprosjektet. Videresendt til Knut Ståle fortløpende. 

Henvendelsene fra NJFF, NVE, og Statsforvalteren er ivaretatt, og sendt videre til enten 

regionutvalgene eller lokalforeningene for vurderinger ift til evt tiltak. 

Sak 44/23: Ny nasjonal instruktørordning. Prosess. Rogalands instruktører skal plasseres i 

ny ordning. 



Følgende anbefales til NY ordning som Nasjonal forbundsinstruktør (Hele landet): Disse kan holde 

kurs som gir autorisasjon 

Rifle: Oddbjørn Voll, Jæren JFL 

Fluekasting: Kåre Lye, Jæren JFL 

Ettersøk: Ole Geir Skjæveland, Stavanger RJF 

Følgende anbefales som Regional forbundsinstruktør (Rogaland):  Disse kan holde kursene som ikke 

gir autorisasjon, og de kan hjelpe til på kursene som gir autorisasjon. 

Hagle: Jan Inge Hammer, Tysvær JFF 

Aversjon: Alf Reidar Eik, Eigersund JFF 

Jakthund dressur: Nils Otto Håra, Stavanger RJF 

Vedtak: Styret godkjenner de nevnte Nasjonale og Regionale Forbundsinstruktørene.  

Tore G. informerer instruktører og NJFF, og holder tak i prosessen videre. 

Sak 45/23: Årsmøteforberedelser 2024 NJFF Rogaland – orienteringer.  

Høsten 2023 starter planlegging for hvordan styret/utvalgsledere/instruktører skal jobbe med 

forberedelser fram mot neste års årsmøte. 

• Dato for årsmøtet er 16. og 17. mars 2024 

• Valgkomiteen: Vedtak: Tore G. ber Ellen Marie Hagevik fra Haugesund OJFF være leder av 

valgkomiteen.  

• Forslag til tema: Utenforskap. Ta vare på medlemmene. Samarbeid innen NJFF.  

• Årsmøtelokasjon Atlantic, Thon Forus, Egersund?  Tore G og Tore S velger sted. 

• Årsmøtebudsjett – forberedelser interne utvalg 

 

Sak 46/23: Regionsamlinger 2024 

Region sør: Eget opplegg for Lund, åpent for alle. Se oppfølgingssak 27/23. Forslag: Møte region nord. 

Nesheimstunet/ Evt Aksdal inn? Region midt, Sandnes? 

Mulige tema: 

• Hvordan fremme Landsmøtesaker  

• Landsmøtesaker det jobbes med 

• ”Lokalforeningens hjørne” 

• Lokalforeningers innspill til suksess 

Sak 47/23: Innkjøp av materiell. Regionlaget vedtok/kjøper inn diverse artikler til lager for å 

kunne gi vekk til aktiviteter, samt noe bekledning styret/utvalg og ansatte. 

Sak 48/23: Oppretter «naturfaglig rådgivende gruppe» i regionlaget. 

NJFF Rogaland skal opprette en faggruppe Naturforvaltning. (Hvis ikke kandidatene kan plukkes ved 

forespørsel – utlyses posisjonene til alle regionlagets medlemmer på mail.) 



Gruppen skal være en arbeidende ressursgruppe innen de til enhver tid aktuelle saker innen vann, 
miljø, energi og naturforvaltningen for styret og administrasjonen i NJFF Rogaland. Gruppen skal 
bestå av NJFF-medlemmer, og kan variere mellom 2-4 personer. Gruppen skal ivareta NJFF-
medlemmenes interesser, og jobbe etter NJFF organisasjonens arbeids- og handlingsplaner sentralt, 
og spesielt regionalt. Utstrekning geografisk er i NJFF Rogaland sitt virkeområde med tilstøtende 
områder. Gruppen vil, på mandat fra styret i NJFF Rogaland utarbeide NJFF Rogalands syn på aktuelle 
saker, svare ut aktuelle høringer, delta i aktuelle utvalg, enten på vegne av NJFF Rogaland alene, eller 
i samarbeid med FNF (Forum for natur og friluftsliv).Gruppens medlemmer skal arbeide selvstendig, 
men i tett kontakt med regionlagets administrasjon ved regionsekretær og regionlagets styre. 
Gruppens medlemmer kan innkalles og delta under aktuelle regionstyremøter fra sak til sak. 
Gruppens medlemmer skal ivareta organisasjonens visjon om «jakt- og fiskeglede til alle – for alltid». 
Se også NJFF Rogaland Arbeidsprogram for 2023, Del 2, pkt. 6.14 Vern av naturen 

Forslag tema og KANDIDATER sålangt: Vannmiljø: Trond Austrheim, som har akseptert. Han er 
veldig strukturert og skriver bra. Sterkt anbefalt av Knut Ståle. Flere kandidater er framlagt, RL og RS 

jobber videre med disse.Vedtak: Vi oppretter «Naturfaglig rådgivende gruppe» i regionlaget 

Sak 49/23: Hva skjer i regionen? De ansatte redegjør. Se orienteringer innledningsvis for 

innspill fra Anita og Fredrik. 

Tore G: Det er ønsket fra adm. på Hvalstad at Regionsekretær kvartalsvis gir en kort oppdatering til 

styret om sine arbeidsoppgaver. Innspill fra styret/ utvalg på møtet: Vi har allerede har god oversikt 

over dette via styremøter, mailer, referater og protokoller. Styret er ikke i tvil om at det jobbes 

effektivt og minst 100% hos regionsekretær og øvrige ansatte. 

Sak 50/23: Fast post: Fra utvalgene i regionlaget: Utvalgsleder kommenterer kort om status i 

sitt utvalg: Per Magne (B/U): Vellykket B/U-camp på Karmøy, se orienteringer. Ragnhild (Jenter): 

Sykdom i familien, så lite tid til organisasjon. «Jentesatsing» fra NJFF kommer. Knut Ivar (Jakt): På 

jakt, så lite der nå. Knut Ståle (Fisk): MD, søke om tiltaksmidler. 40 mill i potten, søker om betaling for 

rydding av plast. Søknad fisk har to mnd. tidligere frist. Søknadstid nå mot kommuner. Har restaurert 

25 gytebekker i år, og har sett stor forskjell på kommunene mht både økonomiske tilskudd og 

tiltakslyst. Øvrige utvalg ikke tilstede. 

Sak 51/23: Annet? Jan Atle/Hundeutvalget: Stor motstand fra Noah nasjonalt om utsetting av 

tamfugl til trening og prøving av fuglehunder på lavland. NJFF og FKF får ikke medhold fra MD. Forslag 

om «årets hund i Rogaland»! 

Ny dato/sted neste styremøte?  Torsdag 14 desember i Egersund, inkl middag. 

 

Sign: 

Lise Dalen                                                                       Tore Gilje 

Sekretær i regionstyret                                                Regionsekretær 

 

 



 

 


